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KÖZREND- ÉS ÁLLATVÉDELMI BIZOTTSÁGA
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Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 2023. december 13-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott üléséről.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.05 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Stemler Diána bizottsági elnök,Ács Andrea, Kovács Róbert, Marksteinné Molnár Julianna, dr. Mátrai Gábor (később érkezett), a Bizottság képviselő tagjai,Hódi Richard, Irmalós Bence, Vincze Sándor, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó Krisztián jegyzőMustó Géza Zoltán alpolgármesterRadványi Gábor alpolgármester
Az ülést vezeti: Stemler Diána bizottsági elnök.
Elnök: Szép napot kívánok mindenkinek, tisztelettel üdvözlöm a Bizottság tagjait, Jegyző urat és a Hivatal munkatársait. Megkezdenénk a decemberi KÁB ülésünket. Az ülésről hangfelvétel készül, illetve jegyzőkönyv, a jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti. Kérem szépen mindenkitől, hogy írja alá a jelenléti ívet, hogyha még nem tette volna meg. Mindenki bejelentkezett, ha jól látom, úgyhogy megállapítom, hogy 7 jelenlévővel határozatképes a Bizottság. Van-e a tervezett napirendhez hozzászólás vagy kérdés? Én annyival szeretném kiegészíteni, hogy 10-re várnak minket a Tűzoltóságra, úgyhogy háromnegyed 10-kor találkozzunk itt a kapuban, és akkor együtt át tudunk sétálni, és az Év tűzoltója díj átadása is ma fog sorra kerülni, úgyhogy ott tudunk ezen is lenni. Hogyha nincsen más, akkor szeretném kérni a Bizottságot, hogy szavazzunk a mai napirendünkről.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
[35/2023. (XII. 13.)]:1. A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvánnyal kötött támogatási szerződés módosítása (570. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester2. A „(V)ÉSZJELZÉS-Szabadulás a valódi tét" bűnmegelőzési program kamerarendszerének támogatása (571. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester
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3. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. évi munkaterve (553. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester4. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közrend- és Állatvédelmi Bizottságának 2024. évi munkaterve (556. számú előterjesztés)Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a napirendet.

1. napirendi pont:
A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvánnyal kötött támogatási szerződés módosítása 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Az első napirendi pontot ezzel megnyitom, a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvánnyal kötött támogatási szerződés módosítása, az 570. számú előterjesztés, aminek előterjesztője Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr, aki ki szeretné egészíteni, úgyhogy át is adom neki a szót, és szeretettel üdvözlöm bizottsági tagunkat, Mátrai Gábort a körünkben.
A Bizottság 8 fővel határozatképes, miután 09.06 órakor megérkezett az ülésterembe dr. Mátrai 
Gábor képviselő.

Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. Tegnap a tűzoltók és a rendőrök Zilában történő megbecsülő, elismerő ebédje alkalmából - és a pénzjutalmak átutalása során - elmondtam, hogy az a kezdeményezésünk, hogy a Kőbányai Tűzoltóparancsnokságnak azt a részét, ahol a kollegák a pihenőidőt töltik, megújításra, megújulásra tud kerülni. Ez részben az Önkormányzatnak egy új pénzeszköz felszabadításával jön létre, részben azzal, hogy a Közalapítványnak az Elnökasszonya, Marksteinné Molnár Julianna felajánlotta, hogy azt a pénzt, ami így év végére bennmaradt, azt összesöprik, megnézzük, hogy mennyi, és akkor ezt hozzá tudják tenni, hogy teljessé váljon az az összeg - igénykielégítés -, amit korábban a Tűzoltóparancsnok úr jelzett arra a felkérésre, hogy állapítsák meg, hogy a pihenőhelyiségek, vizesblokkoknak a felújítása önköltségi áron mennyibe kerülhet. Ezt ezúton is szeretném megköszönni a Közalapítványnak és a Közalapítvány vezetőjének, hogy ezt lehetővé tette. Ez az előterjesztés az itt fönnmaradt, körülbelül 1 millió forint körüli értékű pénznek a felszabadításáról, átcsoportosításáról szól. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen. Mivel kihagytam, ezért megállapítom, hogy teljes létszámmal, 8 fővel jelen vagyunk, és átadom Marksteinné Molnár Julianna elnök asszonynak a szót.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. A Közalapítvány jól sikerült előző programja, a laktanya belső megújítása, és tényleg a tűzoltók nagy szakértelemmel - hiszen többféle szakma képviseltetve van a tűzoltók körében - részt vettek az eddigi felújítási munkákban. Azt gondolom, hogy ez kellő alapot ad arra, hogy ezt a nagyobb összeget is jól hasznosíthatóan fogják felhasználni. Azt gondolom, hogy ez egy nagyon jó kezdeményezés volt, amit elindítottunk a korábbiakban és a folytatása, hát remélem, hogy egy megújult teljes belső szépséggel - nem tudom jobban mondani, mert hogy használhatónak most is használható a laktanya, de hát azért az esztétikum és a praktikum azért még nem mindig találkozik, úgyhogy azt gondolom, hogy most ezzel - talán kompakt és készen lesz. Az elmaradt családi napunk összegét, az erre fordítandó összeget tudtuk átcsoportosítani, hiszen a Közalapítvány Kuratóriumának volt egy határozata, amivel ezt a programot szerettük volna megvalósítani, de többféle indok miatt ez az 
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idei évben is elmaradt. Egyrészt a belső felújítás még nem volt kész, másrészt meg ugye vezetőváltás folyamatában van a Kerületi Tűzoltóság, így talán nem lett volna szerencsés ezt a programot megvalósítani. De én nem csüggedek, remélem, hogy a következő évben ez meg fog tudni valósulni. Viszont a családoknak azért egy szűkített programot tudtunk megvalósítani mikulási ünnepség és ajándék révén, tehát a Közalapítvány nagyon gazdag mikuláscsomagot tudott ajándékozni minden tűzoltó gyermeknek, aki itt Kőbányán szolgálatot teljesít. A visszajelzések nagyon pozitívak, a családok nagyon örültek ennek a kedves kis ünnepség keretében átadott ajándéknak. Azt gondolom, hogy ezt is folytatnunk kell, hiszen mindezekkel a programokkal az a célunk, hogy minél több tűzoltó akarjon itt Kőbányán maradni, tehát akarjanak itt dolgozni, akarjanak idejönni. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítéseket. Most majd mikor átmegyünk a Tűzoltóságra, akkor meg tudjuk nézni, hogy ez a támogatás mire is. Jó napot kívánok, üdvözlöm Radványi alpolgármester urat is a körünkben. Ács Andrea képviselőasszonynak adom meg a szót.
Ács Andrea: Köszönöm szépen. Nem szeretnék ünneprontó lenni, de nyilván el fogom mondani, amit gondolok ennél a témánál. Nagyon örülök ennek és nyilván meg is fogom szavazni, meg a testületi ülésen is meg fogom szavazni. Nem tudom, hogy azt el fogjuk-e érni, hogy minél több tűzoltó itt maradjon Kőbányán, nyilván mindent megteszünk. Azt sem tudom, hogy azt el tudjuk- e elérni, hogy minél többen menjenek tűzoltónak, ugye katasztrófavédőnek, tűzoltónak. Egy dolgot nem fogunk tudni elérni, hogy magasabb legyen a fizetés, ugye ezt nem tudjuk elérni. Az év végi jutalmazás az nagyon jó, és én nagyon büszke vagyok arra, hogy adhatunk is, viszont nem demagógia, de akkor is be fogom mondani, hogy a rendészeti államtitkár és a belügyminiszter egyszer igazán ellátogathatna a mi laktanyánkba. Tehát amikor az ember kiáll az erkélyére vagy tök mindegy, kinyitja az ablakot és olvasgatja a híreket és azt látja, hogy egynél több helyen kigyulladt valami Kőbányán, akkor azért szerintem imádkozni kell, hogy időben odaérjenek. És nem azért, mert nem tudják eloltani, hanem azért, mert kevesen vannak. Úgyhogy én ezt mindig, minden egyes előterjesztésnél el fogom mondani. Egyrészt kormánykritika - ezt meg engedjék meg nekem -, másrészt meg arra nagyon büszke vagyok, hogy mi ezt még meg tudjuk csinálni, és tudunk adni támogatást és nagyon szívesen adok, nyilván. Annak meg külön örülök, amit elmondott Elnökasszony, hogy akkor a gyerekek, a tűzoltó gyerekek - akik nyilván nagyon büszkék a szüleikre, hogy tűzoltók - kapnak ajándékot, de tudom, a Karmelita kolostor és a parlament közötti részen azért jó lenne, hogyha sokkal többet figyelnének ezekre az emberekre. Sokkal nagyobb figyelmet kellene, hogy kapjanak, illetve anyagi juttatást. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen, Marksteinné Molnár Juliannának adom meg a szót.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Nem említettem a különböző programjainkat, hiszen nem gondoltam, hogy szorosan idekapcsolódik, de ha már a Közalapítványról van szó, akkor el kell mondjam, hogy a kőbányai iskolások, óvodások körében népszerűsítjük mi ezt a területet. Nemcsak a Nyitott szertár napján, hanem egész évben szervezünk különböző programokat, és talán az ifjúsági vetélkedő - amit elég kevesen ismernek -, a Regionális Katasztrófavédelmi Ifjúsági Vetélkedő hosszú évek óta itt van Kőbányán a Merkapt pályán, és ezt is rendszeresen támogatjuk, odatesszük magunkat, merthogy nagyon fontos, hogy a gyerekek körében ez a terület ismert legyen. Én azt gondolom, hogy a saját területemmel foglalkozom, és nem célom különböző politikai állásfoglalásokat megfogalmazni. Nyilván minden szakma, a katasztrófavédelem meg különösen fontos terület, de maradjunk annál, amit mi megtehetünk. Én mindig azzal kezdem, és ez egy nagyon bölcs mondás, hogy mit tudok én tenni, és megpróbálom, odateszem magam, megteszem, amit tudok és nagyon örülök, hogy a Képviselő-testület úgy gondolkodik, hogy tegyünk meg mindent annak érdekében, hogy Kőbányán a lehető legjobban tudjon működni a Tűzoltóság, a katasztrófavédelem. Amúgy tapasztalatom az, amikor a szomszédomban volt a tűz pillanatokon belül ott voltak a tűzoltók, 
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megtettek mindent, amit megtehettek. Bár mint tudjuk, az Állomás utcában még az utat is le kellett zárni, hiszen a parkoló autóktól másként nem fértek hozzá az égő házhoz, a lakáshoz. Azt gondolom, hogy itt még van azért tennivalónk, de ez sem csak a mi dolgunk. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen. Én azért hozzátenném, hogy nyilván abban mindannyian egyetértünk, hogy pályaválasztás során a bérezés az egy általában fontos része annak, hogy milyen pályát választ az ember, és szerintem mindannyian egyetértünk abban, hogy az ilyen szolgálatot ellátó szervek bérezésében lehetne javítani. A bérezés mellett a munkakörülmények javításán tudunk segíteni ezzel a támogatással, úgyhogy örülök, hogy abban azért egyetértés van, hogy ezt támogatják, támogatja a Bizottság, és Mustó Géza Zoltán alpolgármester úrnak adom át a szót.
Mustó Géza Zoltán: Maradnék Kőbányán. Nagyon köszönöm, hogy Elnökasszony, Marksteinné Molnár Julianna szóba hozta az ifjúsági katasztrófavédelmi versenyt, vetélkedőt, jómagam nyitottam meg idén. Mindent meg kell annak érdekében tenni, hogy a gyermekeink ezt a fantasztikus csodát, amit okostelefonnak hívnak, ezt ideig-óráig lerakják a kezükből. Szomorú volt látni, hogy amikor a megnyitó zajlott, még akkor is - álltak és hallgatták a megnyitót - nyomkodták a telefont, és amikor megkértem őket, hogy na akkor most tegyék le, akkor egy ilyen enyhe fanyalgás követte. Rossz látni, hogy a gyerekek csetlenek-botlanak, átesnek a saját lábukon, olyan mértékig mozgáskoordinációs problémákkal küzdenek, hogy egyszerűen tragédia. Élnek egy olyan világban, ahol elvileg az információ szabadon áramlik, ezen a csodán bárminek is utána lehetne keresni, és ugyanakkor a vetélkedőnek azon része, amikor nem ügyességi gyakorlatokról, játékos ügyességi gyakorlatokról van szó, akkor kiderül, hogy valamiért nem arra használják, amire kellene. Tehát azzal az általános iskolai tudásanyaggal nincsenek tisztában, amiben elvileg benne vannak. Tanulnak és próbálják megtanítani nekik az iskolában, hogy mi mivel, ha keveredik, akkor lesz belőle mérgező gáz, vagy melyik az a folyékony anyag, ami életveszélyes vagy maró hatású. Rendkívül fontos minden olyan esemény, amikor a gyerekeket ki tudjuk mozdítani abból a virtuális térből, amit a telefon, a tablet és az összes ilyen Xbox és a többi csoda jelent. Mert jó látni azt, hogy igenis ők is gyerekek és hat rájuk az, hogyha egy negyedóra, húsz perc eltelik, akkor megérkeznek abba a klasszikus gyerekvilágba, hogy nevetnek egymáson, hogy elkezd egy csapat kialakulni, hogy játszanak és valami értelmeset tanulnak, és jó látni, hogy a katasztrófavédő kollegák olyan jó szívvel, olyan türelemmel segítik és tanítják a gyerekeket, hogy tényleg megható. Nagyon fontos ez a verseny, sajnos most az elmúlt pár évben nem volt ugye covid, és a többinek köszönhetően, és ez elég volt arra - mert az iskolai tematika olyan, hogy ha pár év kimarad, akkor valahol a lánc megszakad és az a kis tudás, ami átörökítődne egyik csapatról a másikra, az már így gyakorlatilag el tud illanni, úgyhogy részben azt kell, hogy mondjam - hogy új alapokat kellett letenni. Ez Játszódott a srácoknál. Egy nagyon-nagyon jó dolog és jó látni azt, hogy a katasztrófavédelemi kollegák gyakorlatilag időt, energiát, szeretetet beleraknak ebbe a versenybe, ebbe a vetélkedőbe. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítéseket. Szeretném kiemelni, hogy az előterjesztés a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvánnyal kötött támogatási szerződés módosításáról szól. Csak mielőtt a szavazáson másképp Játszódna, úgyhogy hogyha bárkinek még lenne hozzászólása vagy kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban, akkor az jelezze. Hogyha nincsen, akkor kérem, hogy szavazzunk erről.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvánnyal kötött támogatási szerződés módosításáról szóló 570. számú előterjesztést 
támogatja [36/2023. (XII. 13.)].
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Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, ezzel lezárom a napirendi pontot.
2. napirendi pont:

A „(V)ÉSZJELZÉS-Szabadulás a valódi tét” bűnmegelőzési program kamerarendszerének 
támogatása

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És megnyitom a másodikat, amely a „(V)ÉSZJELZÉS-Szabadulás a valódi tét" bűnmegelőzési program kamerarendszerének támogatása, az 571. számú előterjesztés, előterjesztője Mustó Géza Zoltán alpolgármester, aki ki szeretné egészíteni, úgyhogy megadom neki a szót.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen. Ez ugye képviselői keretből történik. Semmi másról nem szól, mint a Vészjelzés program helyének, épületének a biztonságtechnikai védelmének a fokozása. Olyan feladatot látunk el, amire azt gondolom, hogy amióta létrejött ez a hely, azóta büszkék és egyre büszkébbek lehetünk. Jönnek a kerületi iskolák, és a gyerekek ismerkednek ennek a borzalmas világnak - kábítószerre gondolok - a hatásaival, ártalmaival. Ennek a helyiségnek a belső és külső védelmére szolgálnak a kihelyezésre kerülő új kamerák. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. Szerintem abban is egyetérthetünk, hogy fontos, hogy ezek az eszközök biztonságban legyenek. Ács Andrea képviselőtársamnak adom meg a szót.
Ács Andrea: Köszönöm. Az első kérdésem, hogy akkor ez Alpolgármester úr képviselői keretéből, még van a 10 milliójából, van-e? A másik az, hogy ha jól olvastam, akkor ezek között van olyan kamera, amelyik idézőjelbe téve beszélni fog? Valami ilyesmit olvastam vagy nem tudom én, valami audio-, nem tudom micsoda. De ezt úgy kell elképzelni, hogy ha valaki oda - nem tudom én - lefekszik vagy bármi olyan oda nem illő dolgot csinál, akkor megszólal egy hang? Ez az egyik kérdésem, nem értek hozzá, azért kérdezem. Kettő, a környéken ott élők biztos, hogy örülni fognak ennek, én is örülök neki, amikor elolvastam, mert azért elég sokan megkeresnek, főleg annak a környéknek a lakói, hogy csináljunk már valamit ott a Pöttyös utcai metrómegálló, meg ugye most már a Vészjelzés közötti szakaszon, nem tudom zárjuk le, építsük be, nem tudom, valamit csináljunk vele. De akkor ezek szerint akkor a kamera azt a területet is fogja pásztázni? Ez még a kérdésem. Igen és még egy, hogy akkor ezeknek a kameráknak a figyelése is, hogy ezek pluszkamerák, hogy akkor az is megoldott? Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen a kérdéseket. Ugye úgy szerepel a kuratóriumi elnök kérelmében, hogy az egyik kültéri kamera képes audiojelek továbbítására mindkét irányba, hangszóróval is rendelkezik. Ez nyilvánvalóan az egyik irányból egyértelmű, hogy akkor hallani lehet, hogy mi történik, hogyha ránéznek a kamerára, a másik irányból pedig Mustó Géza Zoltán alpolgármester urat kérem, hogy magyarázza meg.
Mustó Géza Zoltán: Próbálok sorba haladni a kérdésekkel. Igen, a képviselői keretemből volt még ennyi, ezúton is köszönöm egyébként Gávay Zoltánnak, hogy feszesen összeállította a költségvetést és tényleg fantasztikusan nagy technikai lehetőséget tuszakolt bele ebbe az összegbe. A kommunikációt ahogy Elnökasszony, Stemler Diána mondja, igen tehát van egy ilyen irányú kommunikáció, de alapvetően ez üzenetküldést jelent arra a területre, amit Gávay Zoltánék figyelnek majd, tehát ez egy még feszesebb kontrollt jelent és igen, a közterületet is úgymond pásztázza, hogy ezt a kifejezést használjam én is. (Jegyző őr reagálása a háttérből a 
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közterületi megfigyelésre.) Azt semmiképp, mert ugye azt nem. Sajnos a környéken nagyon-nagy probléma egyébként a hajléktalan életmódot folytatók - ha nem is nagy, de állandó - száma. Egyébként ezzel kapcsolatban pont ma beszéltem Baricska kapitány úrral, hogy egy fokozottabb jelenlét legyen. Igen, közterületet nem figyelünk értelemszerűen. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést, Jegyző úrnak adom meg a szót.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Visszavontam volna, mert Alpolgármester úr mondta végül. Csak annyi, egy mondatban megerősítésre, hogy ez ugye egy biztonsági kamera, tehát ez az ingatlan védelmét szolgálja, semmilyen módon nem figyelhet meg közterületet, csakis kizárólag a nem köztulajdonú, tehát nem közterületi ingatlannak a nyílászáróit, bejáratát, telek előterében lévő területet. Közterületet csak a rendvédelmi szervek által működtetett, illetve a közterületi térfelügyeleti kamerarendszer figyelhet meg. Ez nem annak a része természetesen. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen Jegyző úrnak a kiegészítést. Ács Andrea képviselőtársamnak adom meg a szót.
Ács Andrea: Köszönöm szépen. Akkor így már kicsit érthetőbb. A feszesebb kontroll kifejezést azt még nem hallottam, de hát akkor majd meglátjuk, hogy mit jelent, hogy feszesebb kontroll. Eddig feszes volt? Na mindegy, tehát ezt csak így hozzátenném. Szerintem nem volt az. Kapok egyébként én is jelzéseket arról, habár egyszer majd a körzeti megbízottal beszélni fogok, hogy valóban annyi hajléktalan személy tartózkodik-e azon a területen. Nekem azért vannak kétségeim. Nem mondom, hogy nem hiszem el, csak azért van amikor túlzásba esnek az ott élők, de azért ezt a környéket, merthogy ott a Pöttyös utcai metrómegálló meg a Vészjelzés között ugye ott azért elég sokat tartózkodnak állítólag, tehát hogy azt ott majd meg kell nézni. Tehát azért nem, hogy mondjam, azért olyan üzenetet én nem szoktam kapni, hogy nem tudom én ott fekszenek és ott alszanak öten. Olyat igen, hogy a játszótéren nem tudom én, valaki kitalálta magának, hogy befekszik a vonatba és akkor ott tölti az éjszakát, meg ugye volt, amikor sajnos fecskendőt is találtak. De ennek a következő évben utána kell járni, illetve, hogy ott azért biztonságosabbá kell tenni. Igen, biztonságossá kell tenni azt a környéket. Köszönöm, csak ennyi megjegyzésem van és megkaptam a válaszokat, köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen képviselőtársam kiegészítését is. Nyilván a közterületi kamerákkal kapcsolatban, ahogy Polgármester úr már több alkalommal is jelezte, érdemes írásban jelezni felé, hogy a saját megválasztott körzetünkben vagy saját választókörzetünkben, illetve máshol, ahol Kőbányán tapasztalunk bármiféle problémát, azt mindenféleképpen küldjük el neki, és majd, amikor erről szó lesz, akkor tudunk ezzel kapcsolatban tárgyalni is. A támogatási szerződésről, illetve az előterjesztésről, hogyha nincsen több, akkor szeretném, hogy szavazzunk.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a „(V)ÉSZJELZÉS-Szabadulás a valódi tét” bűnmegelőzési program kamerarendszerének támogatásáról szóló 571. számú előterjesztést 
támogatja [37/2023. (XII. 13.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, ezzel lezárom a napirendi pontot.
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3. napirendi pont:
A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. évi 

munkaterve
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: És megnyitom a harmadikat, amely a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. évi munkaterve, ami az 553. számú előterjesztés, előterjesztője D. Kovács Róbert Antal polgármester úr. Van-e bárkinek ehhez kérdése? Erről ugye minden bizottság szavaz, akkor kérem, hogy tegyük meg mi is.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 8 igen, egyhangú szavazattal a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének 2024. évi munkatervéről szóló 553. számú előterjesztést 
támogatja [38/2023. (XII. 13.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk, ezzel lezárom.
4. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közrend- és 
Állatvédelmi Bizottságának 2024. évi munkaterve 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: És megnyitom a negyediket, ami a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közrend- és Állatvédelmi Bizottságának 2024. évi munkaterve, amely az 556. számú előterjesztés, előterjesztője pedig szintén a Polgármester úr. Van-e hozzászólás, kérdés, kiegészítés? Ha nincs, akkor fogadjuk el, hogy jövőre is ülésezünk és munkatervünk van.
39/2023. (XII. 13.) KÁB határozat
a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közrend- és 
Állatvédelmi Bizottságának 2024. évi munkatervéről(8 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselőtestületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 31/2011. (IX. 23.) önkormányzati rendelet 75. §-a alapján, figyelemmel a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 23. § (2) bekezdésére a következőket rendeli el:1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 2024. évi munkatervét az 1. melléklet határozza meg.2. Ez a határozat 2024. január 1-jén lép hatályba, és 2025. január 1-jén hatályát veszti.

1. melléklet a 39/2023. [XIL 13.) KAB határozathoz

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 
Közrend- és Állatvédelmi Bizottságának 2024. évi munkaterve

Január - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.
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Február1. A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2023. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2023. évi támogatásának elszámolása Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
MárciusBeszámoló a Kőbányai Közterület-felügyelet 2023. évi tevékenységérőlElőterjesztő: a jegyzőSzakmai felelős: a Kőbányai Közterület-felügyelet főosztályvezetője
Április1. A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány 2023. évi szakmai és pénzügyi beszámolója Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője2. A Kőbánya Tűzvédelméért Közalapítvány 2023. évi szakmai és pénzügyi beszámolója Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője
MájusA ZöldEB Kutyás Érdekvédelmi Egyesülettel együttműködési megállapodás megkötése Előterjesztő: a szakterületért felelős alpolgármesterSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője
Június - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Júliusi tanácskozási szünet

Augusztus - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Szeptember - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

Október - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

November - Nincs előre tervezett átruházott hatáskörben tárgyalandó napirendi pont.

December1. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete Közrend- és Állatvédelmi Bizottságának 2025. évi munkaterveElőterjesztő: a polgármesterSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály vezetője2. Tájékoztató a Közrend- és Állatvédelmi Bizottság határozatainak végrehajtásárólElőterjesztő: a jegyzőSzakmai felelős: a Jegyzői Főosztály
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Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 8 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, ezzel lezárom a napirendi pontot, illetve lezárom a Bizottság mai munkáját 9 óra 
29 perckor. Arra kérem Ács Andrea képviselőtársamat, hogy írja alá velem majd a jegyzőkönyvet, és akkor negyedóra múlva a kapuban találkozunk, hogy átvonulhassunk a Tűzoltóságra. Köszönöm szépen.

Stemler Diái|^2 bizottsági
. m. f.
B qKovács Róbert bizottsági tág

Törvényességi szempontból ellenjegyzem:
Dr. Sz^bd Krisztián jegyző
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) jelenléti ív ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületKözrend- és Állatvédelmi Bizottság
Jelenléti íva 2023. december 13-án (szerdán) 9.00 órakor megtartott Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Stemler Diána elnökÁcs AndreaHódi RichárdIrmalós BenceKovács RóbertMarksteinné Molnár JuliannaDr. Mátrai GáborVincze Sándor
Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Nagy Jolán Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Horváth Attila

Aláírás:

Aláírás:


